

F-TEKNOLOGSEKTIONEN

PROTOKOLL FÖRT VID STYRETMÖTE
22 APRIL 2010

Tid: 12:00

Plats: Styretrummet

NÄRVARANDE

ORDFÖRANDE	PONTUS LAURELL
VICE ORDFÖRANDE	MARIE DOVERBO
KASSÖR	FRIDA HÅKANSON
LEDAMOT	ANTON KÖRKKÖ
ORDFÖRANDE DP	JENNY ANDERSSON
ORDFÖRANDE F6	CECILIA HULT
ORDFÖRANDE FNOLLK	LOUISE KEMPE
ORDFÖRANDE FOC	MIKAEL ANDERSSON
ORDFÖRANDE FARM	STEFAN CARLSSON
ASP	SOHEIL BASHIRINIA
ASP	VIKTOR NILSSON
ASP	EMMA KJELLSON
ASP	LARS LUNDBERG
ASP	KRISTINA BERNDTSSON
ASP	SIMON SIGHURDSSON

§1 Mötets öppnande

Pontus öppnar mötet.

§2 Val av justerare

Frida väljs till justerare.

§3 Rundabordet

- **Kärnstyret:** Kärnstyret håller på att skriva överlämning till nästa styre och funderar på punkter till nästa års verksamhetsplan. Frida har varit på NU-möte och hade information därifrån.
- **FARM:** Ordnade två lunchföredrag i veckan som båda blev välbesökta.
- **NollK:** Funderar på att ha ett patetarr under nollningen och funderar även på ett intresseväckande studiebesök. Dessutom har de haft möte med Cederwall och Håkan, och med AnollK angående arr vid antagningsprovet. I övrigt så letar de både spons och lokaler.

- **DP:** Asparna har haft egen DuP, som gick bra i allt utom ekonomin. De har haft städ- och filmkväll med asparna och dessutom fått ena halvan av de nya borden. Ska ha liveDuP imorgon som förhoppningsvis blir bra.
- **Foc:** Har handlat stora lager så de antagligen slipper handla mer den här läsperioden, lagar saker och fyller på.
- **F6:** Har haft postmys där asparna kunde fråga lite om de olika posterna och har rätt många intresserade till förtroendeposter. Dessutom har de arrat VSGOFPABCG-eftersläpp som var lyckat. Ska på asputflykt i helgen.

§4 Incident

En incident behandlades och åtgärd beslutades.

§5 Inkomna motioner

- **Fotomotion:** En motion om bildandet av en fotoförening på sektionen har inkommit av Simon Sigurdhsson. Motionen verkar lovande men behöver arbetas lite med. Simon, som är närvarande på mötet, får i uppdrag att förtydliga motionen i ett antal punkter där den är en aning vag. Styret anser att mailadressen foto@ftek skulle kunna flyttas till den föreningen, om den på något sätt slås samman med sektionsfotografen.
- **Öltappmotion:** Styret yrkar på avslag. Simon meddelar då att han inte tänker lyfta den.

Beslut: Yrkar på avslag.

- **Insyning:** Vi diskuterar huruvida vi vill lägga en proposition om att insy-
na Focus och kommer fram till att vi vill det. Den ska dock formuleras som
att sektionen vill insy-
na Focus om huset tillåter (eftersom de inte svarat
på vad de tycker om det), och att den ska röstas igenom på två följande
sektionsmöten med byte av styre mellan. Detta eftersom det är en ganska
stor förändring som påverkar sektionen mycket.

§6 Logga

Folk undrar vad som hände med de andra förslagen på loggans utformning, och ingen vet riktigt. Vi konstaterar dock att TB är i England och säkert spenderar sin tid med att försöka komma därifrån.

Beslut: TB åläggs att göra det han ska, dvs fler typsnittsförslag till loggan. Specifikt Helvetica.

§7 Föregående mötesprotokoll

Allt som skulle ha gjorts har gjorts, utom att vi inte jobbat för fler datorplatser. Delar av FBI kan kanske vilja finnas trots allt, kanske som intresseförening.

§8 Övrigt

- **Sektionsmötesmat:** NollK behöver hjälp med matsserveringen eftersom det ligger en alkoholutbildning där. SNF lagar ingen mat konstateraar vi, så nollk kan ju höra med dem.

§9 Nästa möte

Nästa möte blir torsdag 29 april 2010.

§10 Mötets avslutande

Mötet avslutades av Pontus.

Pontus Laurell
Ordförande

Marie Doverbo
Sekreterare

Frida Håkansson
Justerare